
BR.0012.6.1.2025 

Protokół Nr 12/2024 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej 

z dnia 24 lutego 2025 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Edukacji Publicznej otworzył Przewodniczący Komisji, Bartłomiej Szwed 
i stwierdził quorum. Komisja odbyła się wspólnie z Komisją Bezpieczeństwa Obywateli, a 
prowadzącym posiedzenie dla obu Komisji był Karol Pawełko. 

Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji Edukacji Publicznej zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

- Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski 

- Wojciech Pogan – Wicestarosta Krakowski 

- Anna Wąsowicz – Sekretarz Powiatu 

- Izabela Jędrzejek – Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzenia Kryzysowego  

- Izabela Wróblewska - Mółka – Dyrektor Wydziału Architektury 

- Marcin Wójtowicz – Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

- Beata Kwatera – Dyrektor Wydziału Edukacji 

- Agnieszka Kamińska – Kierownik Referatu Planowania i Analiz Wydziału Finansów 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń 

4. Realizacja programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i 
porządku publicznego w powiecie krakowskim w 2024 roku w zakresie przedmiotu działania 
Komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Krakowskiego na lata 2025 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr IX/84/2024 Rady Powiatu w Krakowie 
z dnia 30 grudnia 2024 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Krakowskiego na rok 2025 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na 
kwalifikacyjnych kursach zawodowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Krakowski. 
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8.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/143/2019 Rady Powiatu w 
Krakowie z dnia 30 października 2019 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji, udzielanych dla 
szkół i placówek publicznych oraz niepublicznych, prowadzonych na terenie Powiatu 
Krakowskiego przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż Powiat Krakowski 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego im. 
Tadeusza Kościuszki w Krzeszowicach poprzez likwidację dodatkowych lokalizacji prowadzenia 
zajęć dydaktyczno-wychowawczych szkoły 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej 
do Pracy w Skawinie wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. 
Poczty Polskiej w Skawinie poprzez utworzenie dodatkowych lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktyczno-wychowawczych szkoły 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Branżowej Szkoły I Stopnia 
Specjalnej w Skawinie wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. 
Poczty Polskiej w Skawinie poprzez utworzenie dodatkowych lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktyczno-wychowawczych szkoły 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Technikum w Skale wchodzącego w 
skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Skale poprzez likwidację dodatkowej lokalizacji 
prowadzenia zajęć dydaktyczno-wychowawczych szkoły 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Filii Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 
w Skale z siedzibą w Łazach wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w 
Skale 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego im. 
Władysława Łokietka w Skale wchodzącego w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w 
Skale poprzez likwidację dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktyczno-
wychowawczych szkoły 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wskazania członka organu stanowiącego Powiatu 
Krakowskiego do składu Komisji Konkursowej powoływanej do przeprowadzenia konkursu na 
stanowisko Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej-Curie w Skawinie 

16. Sprawy bieżące 

17. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - przyjęła protokół posiedzenia 11/2025. 
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4. REALIZACJA PROGRAMU ZAPOBIEGANIA PRZESTĘPCZOŚCI ORAZ OCHRONY BEZPIECZEŃSTWA 

OBYWATELI I PORZĄDKU PUBLICZNEGO W POWIECIE KRAKOWSKIM 

Izabela Jędrzejek omówiła sprawozdanie z zakresu bezpieczeństwa obywateli oraz edukacji 
publicznej prezentacja stanowi załącznik nr 2. 

Nie zgłoszono pytań. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2025 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR 

IX/84/2024 RADY POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag, ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7  głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY 

BUDŻETOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2025 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag, ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7  głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA TYGODNIOWEGO 

OBOWIĄZKOWEGO WYMIARU GODZIN ZAJĘĆ NAUCZYCIELI PRAKTYCZNEJ NAUKI ZAWODU WE 

WSZYSTKICH TYPACH SZKÓŁ I NA KWALIFIKACYJNYCH KURSACH ZAWODOWYCH W SZKOŁACH I 

PLACÓWKACH PROWADZONYCH PRZEZ POWIAT KRAKOWSKI. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach 
zawodowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Krakowski. Dyrektorzy pięciu szkół 
zwrócili się o zmianę ww. zapisów i ustalenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla 
nauczycieli praktycznej nauki zawodu w wysokości 18 godzin, uzasadniając swoje wnioski trudnościami 
w pozyskaniu kadry do realizacji tych zajęć oraz znacznym zwiększeniem obowiązków tej grupy 
nauczycieli w zakresie zasad organizowania i przeprowadzania egzaminów praktycznych. Po 
przedstawieniu tego uzasadnienia Przewodniczący otworzył dyskusje.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o konsekwencje finansowe podjęcia takiej uchwały.  

Wojciech Pogan udzielił odpowiedzi. 

Komisja  – 4  głosami za – i 3 wstrzymującymi się pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
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8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR XIII/143/2019 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA 2019 R. W SPRAWIE USTALENIA TRYBU 

UDZIELANIA I ROZLICZANIA DOTACJI ORAZ TRYBU I ZAKRESU KONTROLI PRAWIDŁOWOŚCI 

POBRANIA I WYKORZYSTYWANIA DOTACJI, UDZIELANYCH DLA SZKÓŁ I PLACÓWEK PUBLICZNYCH 

ORAZ NIEPUBLICZNYCH, PROWADZONYCH NA TERENIE POWIATU KRAKOWSKIEGO PRZEZ OSOBY 

FIZYCZNE LUB OSOBY PRAWNE INNE NIŻ POWIAT KRAKOWSKI 

Następnie po krótkiej dyskusji komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XIII/143/2019 Rady Powiatu w Krakowie z dnia 30 października 2019 r. w sprawie ustalenia 
trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i 
wykorzystywania dotacji, udzielanych dla szkół i placówek publicznych oraz niepublicznych, 
prowadzonych na terenie Powiatu Krakowskiego przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż 
Powiat Krakowski.  

Adam Ślusarczyk pytał dlaczego potrzebna jest zmiana uchwały.  

Bartłomiej Szwed odpowiedział, że w związku z wprowadzonymi zmianami w sposobie finansowania 
zadań oświatowych od 2025 roku, niezbędne jest dostosowanie do nowych przepisów obowiązującej 
uchwały Nr XIII/143/2019 Rady Powiatu w Krakowie z dnia 30 października 2019 r.  

Komisja jednogłośnie – 7  głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

9. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA LICEUM 

OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO IM. TADEUSZA KOŚCIUSZKI W KRZESZOWICACH POPRZEZ LIKWIDACJĘ 

DODATKOWYCH LOKALIZACJI PROWADZENIA ZAJĘĆ DYDAKTYCZNO-WYCHOWAWCZYCH SZKOŁY 

W dalszej kolejności wobec braku głosów w dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w 
Krzeszowicach poprzez likwidację dodatkowych lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktyczno-
wychowawczych szkoły. 

Komisja jednogłośnie – 7  głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

10. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA SZKOŁY SPECJALNEJ 

PRZYSPOSABIAJĄCEJ DO PRACY W SKAWINIE WCHODZĄCEJ W SKŁAD SPECJALNEGO OŚRODKA 

SZKOLNO-WYCHOWAWCZEGO IM. POCZTY POLSKIEJ W SKAWINIE POPRZEZ UTWORZENIE 

DODATKOWYCH LOKALIZACJI PROWADZENIA ZAJĘĆ DYDAKTYCZNO-WYCHOWAWCZYCH SZKOŁY 

Analogiczna sytuacja miała miejsce przy zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przekształcenia 
Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Skawinie wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego im. Poczty Polskiej w Skawinie poprzez utworzenie dodatkowych 
lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktyczno-wychowawczych szkoły – brak głosów w dyskusji. 

Komisja jednogłośnie – 7  głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

11. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA BRANŻOWEJ SZKOŁY I 
STOPNIA SPECJALNEJ W SKAWINIE WCHODZĄCEJ W SKŁAD SPECJALNEGO OŚRODKA 
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SZKOLNO-WYCHOWAWCZEGO IM. POCZTY POLSKIEJ W SKAWINIE POPRZEZ UTWORZENIE 

DODATKOWYCH LOKALIZACJI PROWADZENIA ZAJĘĆ DYDAKTYCZNO-WYCHOWAWCZYCH SZKOŁY 

Komisja następnie opiniowała projekt uchwały w sprawie przekształcenia Branżowej Szkoły I Stopnia 
Specjalnej w Skawinie wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. 
Poczty Polskiej w Skawinie poprzez utworzenie dodatkowych lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktyczno-wychowawczych szkoły.  

Nie było uwag, ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7  głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

12. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA TECHNIKUM W SKALE 

WCHODZĄCEGO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH W SKALE POPRZEZ 

LIKWIDACJĘ DODATKOWEJ LOKALIZACJI PROWADZENIA ZAJĘĆ DYDAKTYCZNO-
WYCHOWAWCZYCH SZKOŁY 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Nie było uwag, ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7  głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

13. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE LIKWIDACJI FILII SZKOLNEGO SCHRONISKA 

MŁODZIEŻOWEGO W SKALE Z SIEDZIBĄ W ŁAZACH WCHODZĄCEGO W SKŁAD ZESPOŁU SZKÓŁ I 

PLACÓWEK OŚWIATOWYCH W SKALE 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Nie było uwag, ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7  głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

14. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKSZTAŁCENIA LICEUM 

OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO IM. WŁADYSŁAWA ŁOKIETKA W SKALE WCHODZĄCEGO W SKŁAD 

ZESPOŁU SZKÓŁ I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH W SKALE POPRZEZ LIKWIDACJĘ DODATKOWEJ 

LOKALIZACJI PROWADZENIA ZAJĘĆ DYDAKTYCZNO-WYCHOWAWCZYCH SZKOŁY 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Nie było uwag, ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7  głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

15. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WSKAZANIA CZŁONKA ORGANU 

STANOWIĄCEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO DO SKŁADU KOMISJI KONKURSOWEJ 

POWOŁYWANEJ DO PRZEPROWADZENIA KONKURSU NA STANOWISKO DYREKTORA LICEUM 

OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO IM. MARII SKŁODOWSKIEJ-CURIE W SKAWINIE 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Nie było uwag, ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 
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Komisja jednogłośnie – 7  głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

16. SPRAWY BIEŻĄCE 

Komisja zapoznała się z pismem jakie wpłynęło w związku z działaniami Dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Poczty Polskiej w Skawinie. Następnie obecni na posiedzeniu 
Wojciech Pogan, Marcin Wójtowicz, Izabela Wróblewska-Mółka, Grzegorz Szczepański przedstawiali 
sytuację w związku z budową Centrum Edukacyjno-Terapeutycznego. W związku z bardzo dużymi 
problemami związanymi z działką zlokalizowaną przy ulicy Nad Potokiem w Skawinie jest duże 
prawdopodobieństwo konieczności zmiany lokalizacji inwestycji.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o szczegóły.  

W odpowiedzi Wojciech Pogan przedstawił wyniki badań geologicznych, które wskazują na wysoki 
poziom wód gruntowych i ryzyko uaktywnienia osuwiska. Ponadto protesty społeczne, uchylona 
przez sąd zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, uchylone pozwolenie na 
budowę, liczne błędy projektu stanowią realne zagrożenie utraty promesy, która jest ograniczona w 
czasie – do 2 czerwca bieżącego roku.  

Arkadiusz Wrzoszczyk ripostował mówiąc, że jest to teren, który znamy i są to problemy, które znamy. 
W przypadku nowej lokalizacji zaczynamy od zera. Co jeśli tam pojawią się tam podobne problemy – 
pytał.  

Wojciech Pogan odpowiedział, że działka, która jest brana przez Zarząd Powiatu pod uwagę nie jest w 
żadnym wypadku zagrożona osuwiskiem. W przeciwieństwie do działki Nad Potokiem jest to teren 
płaski, gdzie nie jest wymagana zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, a to 
już dużo.  

Komisja wystąpiła z wnioskiem do Zarządu Powiatu w Krakowie o informację w sprawie realizacji 
inwestycji Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego im. Poczty Polskiej w Skawinie z 
uwzględnieniem kluczowych działań podejmowanych przez Zarząd Powiatu w Krakowie w tej sprawie 
łącznie z ekspertyzami.  

Powyższe wynika z głosowania jednogłośnie – 7 za. 

Na tym zakończono dyskusję. 

17.   ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Bartłomiej 
Szwed poprosił o zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji  
 Edukacji Publicznej 

  Bartłomiej Szwed 
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Protokołował: Bartłomiej Szwed 


